

4 Days
3 Nights

巴厘島 BALI

乌鲁瓦度-金塔马尼-乌布-贝都古
ULUWATU-KINTAMANI-UBUD-BEDUGUL



特点

乌鲁瓦度寺
马斯木雕村
苏卡瓦蒂购物
安普圣泉庙
贝都古 海神庙
塔那洛 梯田
圣猴庙 巴杜尔火山

1 檳城-中轉-巴厘島 (晚餐)
今天, 乘搭航班飞往誉有人间世外桃源之称的巴厘岛。抵达后, 前往挺立在峭壁上的**乌鲁瓦度寺**。传说庙的地基为海洋女神船的化石, 也可观赏到印度洋的大自然美景。晚餐安排**BBQ 海鮮套餐**送往酒店休息(注-晚餐将视航班而定)

1 Penang-Kul-Bali (Dinner)
Upon arrival at Bali Airport, meet and transfer to hotel by local representative. After that, you will be transfer to visit **Uluwatu Ancient Temple**, the mysterious holly ancient temple, built ever since 16 century by the Indian priest from India, is one the important and magnificent ancient monument for Balinese people. This temple is located at the level of 250 feet's above sea level on the cliff of southern point of Pura Luhur with cycloramic views in other words, from sunrise to sunset.-**BBQ set seafood at Jimbaran Beach**

2 金塔馬尼-烏布 (早午晚餐)
早餐后, 我们将前往参观**金銀器場**以及**馬斯木雕村**这里一直都是巴厘岛的文化心脏。欣赏当地闻名的巧妙雕刻艺术珍藏品。过后将前往**金銀器場**及**蘇卡瓦蒂購物**, 随后将前往金塔马尼, 在这里可以远眺**巴杜尔火山**, 是以巴吐尔山为中心, 属于高原地带, 是巴厘岛少有的清爽之地。这里有微波荡漾的巴吐尔湖, 构成一幅美丽动人的山水画。在**梯田**拍照后将会参观位于**Tampaksiring**的**安普聖泉**, 圣泉庙始建于公元926年, 距今已有1000年历史, 是一个印度寺庙, 以喷出圣水闻名, 许多岛民和慕名而来的游客到此沐浴净身。净心。

2 Kintamani-Ubud (B/L/D)
After breakfast, you will be introduced to the many varied faces of Bali. tour visit the village of Celuk - famous of its gold and silver work, the **Village of MAS** - a wood carving center, an artists' colony and handicraft centers at Ubud, continue shopping at famous local market **Sukawati**. After lunch at Kintamani, enjoy and perched on the rim of **Batur Volcano Basin**. After that, photo stop at beautiful Padi Padi Field **Tengalalang** and visit a **Tampak Siring Temple (Holy Spring Temple)** at Tampaksiring.

3 貝都古-塔那洛 (早午晚餐)
早餐后, 我们将参观阿拉萨哥答东的**聖猴林**, 在这里您可与顽皮猴子们拍照留念, 然后您将前往**孟格威皇家祭壇**。过后将观光当地最盛名的**塔那洛海神廟**, 风格别致的庙宇于十六世纪建立, 涨潮时海水将会围绕庙的四周。巴厘岛最美的夕阳景色就非海神庙莫属。午餐和晚餐在当地的餐馆。送往酒店休息

3 Bedugul-Tanah Lot (B/L/D)
After breakfast, tour will begin with visiting an ancient Mengwi Royal Family's **Taman Ayun Temple**. The famous Beratan **Lake Temple** built in Eleven century, Mysterious Alas Kedaton **Monkey forest**, and finally **Tanah Lot Hindu Temple** a temple which Perched on a rocky outcrop in the sea located at the west coasts of Bali, in time for sunset.

4 巴厘島-中轉-檳城 (早餐)
早餐后, 自由活动到集合时间后, 送游客们到机场乘搭航班返回家园。

4 Bali-Kul-Penang (B)
Breakfast at hotel. Free at own leisure until time for transfer to airport for your flight back home.



風味餐

海鲜烧烤餐
巴厘香酥鸭
印尼式风味
自助餐风味
中式风味

東泰旅游有限公司 Tel: 04 - 390 9988 Fax: 04 - 397 1988

REGIONAL TRAVEL & TOURS SDN BHD

G1 Jalan Kurau, Taman Chai Leng, 13700 Perai, Butterworth Penang Malaysia

以上行程只供參考, 原則上本公司盡量保持不變, 然而正確行程依據當地接待社按當時實際情況從新調整為準。The above Itinerary is only for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local Requirements.